
دراگان اسکوچيچ 
سعيد احمديان

    گزارش
در پاسخ به سؤالي 
دربـاره نقــش 
آقازاده هـا و دلال هـا در انتخابش بـه عنوان 
سـرمربي جديد تيم ملي مدعی شد انتخاب 

فدراسيون فوتبال بوده است.
دراگان اسکوچيچ انتخاب شگفت انگيز نيمکت 
تيم ملي فوتب��ال بود، س��رمربي ای  که واکنش 
همراه با خش��م و تعجب جامعه فوتبال نس��بت 
به انتخاب او هنوز که هنوز است فروکش نکرده 
اس��ت. او ديروز در حالي براي اولين بار در هتل 
آکادمي مل��ي فوتبال مجموعه ورزش��ي آزادي 
تهران روبه روي خبرنگاران نشست که خودش 
هم اعتراف کرد که فکر نمي کرده روزي جانشين 
کي روش شود!  اما حالا اس��کوچيچ پس از پنج 
س��ال حضور در ايران چند روزي اس��ت که به 
عنوان س��رمربي جديد تيم ملي فوتبال کارش 
را آغ��از کرده، آن ه��م با تمام پش��ت پرده هاي 
س��ؤال برانگيزي که انتخابش را ب��ا چالش هاي 
زيادي در ميان افکار عمومي روبه رو کرده است. 
او با وجود حرف و حديث ها، ديروز در نشس��ت 
خبري 90 دقيقه اي خود با خبرنگاران رسانه ها 
سعي کرد همه چيز را آرام جلوه دهد و از تعامل با 
منتقدانش صحبت کند و وعده دهد که با قلبش 

براي ايران کار خواهد کرد.
   نمي دانم آقازاده ها انتخابم کردند يا نه؟

يکي از مهم ترين سؤالات بي جواب اين روزهاي 
فوتبال ايران نقش دلال ها در انتخاب اسکوچيچ 
به عن��وان س��رمربي جدي��د تيم مل��ي فوتبال 
اس��ت. انتخابي که گفته مي ش��ود ب��ا دخالت و 
تصميم مستقيم آقازاده يکي از مسئولان سابق 

فدراس��يون فوتبال انجام شده است. اسکوچيچ 
در نشست خبري ديروز در مواجهه با اين سؤال 
هم خودش را بي خبر نشان داد و هم کنايه ای به 
دلال هاي ايراني زد و گفت، آنها خيلي بد هستند 
چون بعد از پنج سال او را به تيم ملي رسانده اند: 
»من فکر می کنم فدراس��يون م��ن را به عنوان 
س��رمربی تيم ملی انتخاب کرده و اگر شما چيز 
بيشتری می دانيد که من نمی دانم به من بگوييد. 
در دو دانش��گاه و يک آکادمی فعاليت می کنم. 
در کرواسی و اسلوونی چهار جام بردم. تيم های 
النصر و فولاد را در ليگ قهرمانان آس��يا هدايت 
کردم. ايجنت ه��ای ايرانی خيلی بد هس��تند، 
روشن تر بگويم اگر قرار اس��ت کارگزاران، من را 
به ش��مال ببرند يا به جنوب بياورند، بعد به تيم 
ملی و بخواهند مرا به فدراس��يون برسانند بايد 
بگويم کارشان را خيلی بد انجام دادند. من بايد 
راه ها را کوتاه تر کنم تا مس��ير درست را انتخاب 
کنم. م��ن صادق هس��تم و درگير اي��ن بازی ها 
نمی شوم و فوتبال را با عشق، علاقه و تجربه خودم 

می کنم.« دنبال 
  مشکل بيماري ام برطرف شد!

جدايي از نفت آبادان به دليل بيماري و قرارداد 
بس��تن با تيم ملي تنها پس از 48 ساعت، سبب 
شده صداقت سرمربي جديد تيم ملي فوتبال زير 
سؤال برود. با اين حال اسکوچيچ ديروز بارها با 
تکرار اينکه »من مربي صادقي هس��تم« سعي 
کرد ترکش ها را از خود دور کند. او گفت مشکل 
بيماري اش هم با حضور در تيم ملي برطرف شده 
است: »من در خيلی از رس��انه ها می خوانم که 
مش��کل بيماری قلبی دارم؛ اين خبر را از طريق 
رسانه ها خواندم. البته بايد بگويم که من مشکل 

آلرژی هوا داشتم و اين مش��کل در آبادان برای 
من بيشتر بود که خدا را ش��کر درمان و معالجه 
ش��د. وقتی تيم صنعت نفت را ترک کردم هيچ 
اطلاعی از حض��ور در تيم ملی نداش��تم، حتی 
اين بحث از طرف مديرعامل نفت آبادان مطرح 
ش��د حالا که قراردادم با صنعت نف��ت به پايان 
رسيد با فدراسيون فوتبال کار کنم، اما آن زمان 
پيشنهادی از طرف فدراسيون فوتبال مطرح نبود. 
زمانی که پنج، شش باش��گاه مهم و صاحب نام 
ايرانی برای مربيگری تماس گرفتند طبق تعهد 
اخلاقی که به صنعت نفت داده بودم قول دادم که 
در ايران با هيچ تيم باشگاهی ادامه فعاليت ندهم. 
اما تيم ملی ايران قطعاً يک موضوع متفاوت بود. 
همان طور که قبلًا هم گفتم باعث افتخار بود که 
سرمربی تيم ملی شوم و الان فدراسيون بايد بداند 

با يک مربی صادق مواجه است.«
شائبه نقش دلال ها در انتخاب اسکوچيچ سبب 
شده ش��ايعات درباره اينکه با حضور اين مربي 
دست دلالان براي انتخاب ليست تيم ملي بازتر 
شده است، بالا بگيرد. با اين حال اسکوچيچ مدعي 
شد کسي نمي تواند او را بخرد: »مطمئن باشيد 
با 51 سال سن و تجربه ای که به دست آورده ام، 
می گويم کسی نمی تواند من را بخرد. آدم سالمی 
هستم و ليست س��ياه متعلق به شايعات است. 
بازيکنانی به تيم ملی دعوت می شوند که بلاشک 

مستحق پوشيدن پيراهن تيم ملی باشند.«
   فعلًا منتظر تغيير بزرگي نباشيد

با تمام اين حواش��ي که به نظر مي رسد روزهاي 
س��ختي را براي اس��کوچيچ رقم خواهد زد، اگر 
مي خواهيد بدانيد که تيم ملي زمان اسکوچيچ 
چه تفاوتي از نظر سبک بازي با تاکتيک دفاعي 

زمان کي روش و تاکتيک هجومي زمان ويلموتس 
خواهد داشت، اين توضيحاتش را بخوانيد: »تيم 
من تيمی اس��ت که فوتبالی پوي��ا و برنامه های 
روشن و واضح برای حمله کردن ارائه خواهد داد. 
در اين چند وقت که تيم ملی را تجزيه و تحليل 
کرده ام، ديدم در س��ازماندهی تيم مش��کلاتی 
وجود دارد. تيم بايد در سطح بالايی از مسابقات 
با تيم های بزرگ رقابت کند. اين اشتباه بزرگ را 
مرتکب نمی شوم که تغيير بزرگی در مسابقات 
پيش رو انجام ده��م. مربی بيش فعالی هس��تم 
و دوس��ت دارم تيم��م هجومی ب��ازی کند. اگر 
مس��ابقات ايجاب کند سيس��تم ها و برنامه های 

مختلفی برای خط دفاعی خواهم داشت.«
البته اس��کوچيچ ايجاد رابطه خوب بين بازيکن 
و مربي را مهم تر از ن��وع تاکتيک عنوان مي کند. 
مسئله اي که با توجه به نظر منفي برخي لژيونرها 
نسبت به انتخاب اين مربي مي تواند يک چالش 
جدي براي برقراري اين ارتباط جهت موفقيت 
باشد: »مهم تر از اين بايد درباره سيستم دفاعی 
و تهاجمی تيم صحبت کن��م. تأکيد می کنم که 
ارتباط خوبی بايد بين بازيکنان و مربيان وجود 
داشته باشد. اين ارتباط نزديک و تعامل دوجانبه 
باعث بالاتر رفت��ن روحيه تيم ملی می ش��ود و 
بازيکنان فعل خواستن را به بهترين شکل ممکن 
صرف می کنند که در چند بازی اخير مشکلاتی 
در اين زمينه وجود داش��ته اس��ت. به دو شکل 
می توانم اين موضوعات را ايج��اد کنم؛ اينکه از 
بازيکنان بخواهم ب��ه روش جديدی بازی کنند 
که در مس��ابقات اخير ش��اهد نبودي��م يا اينکه 
بازيکنانی جديد دعوت کن��م که اين برنامه ها را 

انجام دهند.«
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شیوا نوروزی

دنیا حیدری

 در صورت حمایت کاراته 
ظرفیت کسب سهمیه کامل را دارد

کسب سهميه المپيک توسط بهمن عسکری 
به عنوان رنکينگ يک کاراته جهان اگرچه با 
وجود تلاش های مستمر او قابل پيش بينی 
بود، اما انتظارات را هم برای کسب سهميه 
کامل از کاراته بالا برد. انتظاری که نمی توان 
گفت که بی مورد اس��ت. نتايج کاراته کاران 
ايران و شرايط نس��بتاً خوبی که دارند، اين 
اجازه را می دهد که حداقل از سوی آقايان به 
کسب هر سه سهميه اميدوار باشيم. هرچند 
که اين مسئله به شرايط ملی پوشان در روز مسابقه و انگيزه و روحيه آنها بستگی 
دارد، اما به طور کلی کاراته ايران اين ظرفيت را دارد که در صورت حمايت، 
سهميه کامل برای حضور در المپيک را کسب کند. اگرچه در اين دوره چند 
ملی پوش ايران موفق به کسب اين موفقيت نشدند، اما با توجه به اينکه هنوز 
هم برای کسب ديگر سهميه ها فرصت باقی است، می توان به آينده اميدوار 
بود. در بخش بانوان هم بايد گفت که راه زيادی را رفته ايم و می توانيم اميد 
زيادی به کسب سهميه داشته باشيم، اما مسئله تنها کسب سهميه نيست. 
اگرچه رسيدن به سهميه المپيک اهميت زيادی دارد، اما اين تازه شروع کار 
است. کاراته ايران توانايی کسب مدال در المپيک را هم دارد، اما به چند شرط؛ 
اول اينکه تصور نشد کسب سهميه به منزله کسب مدال است و کار تکواندو با 
همين موفقيت به پايان رسيده است. دوم اينکه شرايط برای حضور پرقدرت 
ورزشکاران در توکيو مهيا شود. در واقع برای کسب مدال المپيک، علاوه بر 
تلاش ملی پوشان و کادر فنی، 05 درصد کار بر دوش مسئولان است که چطور 
با فراهم کردن شرايط مناسب روحی روانی و انگيزشی، گامی بلند در مسير 
موفقيت کاراته ايران در المپيک بردارند، خصوصاً که در پی کسب سهميه، 
کاراته بار ديگر ثابت کرد که توانايی های بسياری دارد که در صورت حمايت از 
اين توانايی ها می تواند به افتخارات فراوانی دست يافته و پرچم پرافتخار ايران 
را بر فراز دنيا و در هر تورنمنت مهم و معتبری به اهتزاز درآورد. البته به شرط 

آنکه حمايت مسئولان را هم داشته باشد. 

جاسم ويشگاهی

آرام بخواب فرشته کوچک  کارشناس کاراته
ملي پوش س��ابق واليبال ايران و چهره منحصربه فرد موفقيت هاي تمامي 
سال هاي گذش��ته واليبال در غم بزرگ و سخت از دست دادن فرزندش به 
سوگ نشست. فراموش نمي کنيم روزی را که حمزه زريني با همان لبخند 
هميشگي به دفتر روزنامه آمد و پاي حرف هاي ما نشست و فراموش نمي کنيم 
که وقتی با لبخند رفت، حرف از افتخارات و فتوحات بزرگ واليبال می زد. حالا 
او در سوگ اميرارسلانش به عزا نشسته است. دليل پر کشيدن جگرگوشه 
حمزه زريني مهم نيست، مهم اين است زخمي را که بر دل اين پدر و مادر 
داغدار وارد شده، نمی توان التيام بخشيد. براي او و خانواده اش از درگاه خداوند 
متعال صبر آرزو مي کنيم، هرچند که مي دانيم جاي خالي اميرارسلان پر 

نشدني است و مي گوييم »آرام بخواب فرشته کوچک«.

عسکري اولین المپیکي کاراته ایران

بسکتبال با ویلچر پارالمپیکي شد 
سازم��ان جهانی        بسکتبال
بسکتبال باويلچر 
با درخواست مطرح شده از سوی ايران مبنی بر 
اعزام تيم ملی اين رشته به بازی های پارالمپيک 
توکيو موافق��ت کرد. هادی رضاي��ی، دبيرکل 
کميته ملی پارالمپيک به رايزنی صورت گرفته 
با س��ازمان های جهان��ی فوتبال پن��ج نفره و 
بس��کتبال با ويلچر برای اعزام تيم ملی اين دو 
رشته به بازی های پارالمپيک اشاره کرد و گفت: 
»درخواست ايران در اين زمينه به صورت ايميل 

مطرح ش��د. در واکنش اوليه، سازمان جهانی 
فوتبال پنج نفره با درخواس��ت ايران مخالفت 
کرد، اما سازمان جهانی بسکتبال با ويلچر اين 
درخواست را پذيرفت. در مورد فوتبال پنج نفره 
هم از سازمان جهانی مربوط خواسته ايم تا ايران 
را گزينه اول در مورد کشورهای رزرو قرار دهد 
تا در صورت کن��ار رفتن احتمال��ی هر تيمی 
بتواني��م جايگزين ش��ويم.« با اضافه ش��دن 
بسکتبال با ويلچر، تعداد رشته های اعزامی به 

پارالمپيک توکيو به 9 رشته افزايش يافت. 

کشتي ايران روزهاي پرالتهابي را 
فريدون حسن

      کشتی
مي گذراند. اين مسئله به خصوص 
در مورد کش��تي آزاد با توجه به 
مصدوميت برخي ستاره ها که اميد اصلي مدال آوري در المپيک 
هستند بيشتر به چشم مي آيد. با وجود اين غلام محمدي، سرمربي 
تيم ملي کشتي آزاد کشورمان با خيالي تقريباً آسوده به آينده نگاه 
مي کند و مطمئن است که مردانش براي المپيک آماده خواهند 
بود. سرمربي تيم ملي معتقد است که ابتدا بايد به قطعي شدن 
سهميه ها فکر کرد و بعد به موفقيت در المپيک توجه داشت. او 
مي گويد: »منطق اين را می گويد که اول به فکر کسب سهميه های 
کامل المپيک باشيم و بعد به مدال فکر کنيم. تاکنون دو سهميه 
گرفته ايم و اميدوارم چهار س��هميه ديگر را کامل کسب کنيم، 
هرچند که کارمان سخت است. تمام تلاش خود را می کنيم که با 
تيم کامل به المپيک برويم.« محمدی در خصوص وضعيت حسن 
يزدانی گفت: »حسن يک عمل موفقيت آميز را پشت سر گذاشت 

و الان ش��رايط خوبی دارد. او پس از بازگش��ت تيم از مسابقات 
قهرمانی آسيا حدود 20 روز ديگر روی تشک خواهد رفت. برای 
شروع تمرينات جدی حسن يزدانی هيچ عجله ای نداشته و نداريم 
و ريس��ک نمی کنيم.« عليرضا کريمي ديگر ملي پوش مصدوم 
کشتي ايران است که خودش می گويد تا المپيک به شرايط ايده آل 
دست پيدا مي کند. غلام محمدي در خصوص اين کشتي گير هم 
می گويد: »عليرضا کريمی مصدوميتی از ناحيه رباط پا داشت که 
الان شرايط خوبی دارد و آرام آرام مرور فن می کند. بقيه بچه ها در 
ش��رايط خوبی قرار دارند. اميدوارم ديگر آسيب ديدگی نداشته 
باشيم«. محمدی ادامه می دهد: »اميدوارم به صورت عملی هم اين 
اتفاق بيفتد. ما توقع زيادی جز شرايط اردويی مناسب و حضور در 
تورنمنت های مورد نظرمان نداريم. اميدوارم و آرزو دارم در توکيو 
بتوانيم پيام آور ش��ادی برای مردم ايران باش��يم. هرچند کار در 
المپيک سخت است، اما توقع مردم از کشتی به حق است و برای 

لبخند و شادی آنها تمام تلاشمان را می کنيم.«

يزداني و کريمي براي المپيک آماده مي شوند 
 محمدي: اول کسب سهمیه 

بعد مدال المپیک

اولين سهميه المپيک کاراته به نام کاراته کاي 
حامد قهرماني

      چهره
شايسته کش��ورمان بهمن عسکري زده شد. 
عسکری که با درخشش در دو رقابت کاراته 
وان قبلي و کسب دو مدال طلا تقريباً کار کسب سهميه المپيک 
خود را قطعي کرده بود با راهيابی به دي��دار رده بندی ليگ 
جهانی امارات، کارش را به بهترين شکل ممکن تمام کرد و 
المپيکي شد. بهمن عسگری بعد از کسب مدال طلای ليگ 
برتر فرانس��ه با ۷۷02 امتياز بالاتر از تمام رقبايش در صدر 
جدول رنکينگ ۷5+ المپيک ايستاد. در رقابت های المپيک 
2020 توکيو، 80 کارات��ه کا در دو بخش کاتا و کوميته به 
رقابت با يکديگر می پردازند. کاراته ايران با وجود عسکري 
و ديگر ملی پوش��ان نظير گن��ج زاده و پورش��يب و حتي 
کاراته کاهاي بانو مثل حميده عباس��علي اميد زيادي به 
درخشش در المپيک 2020 توکيو دارد. مدال آوران کاراته 
ايران در عرص��ه جهاني حالا خود را آم��اده می کنند تا در 
المپيک به بهترين شکل ممکن حاضر شوند و توانمندی های 
خ��ود را در بزرگ ترين آوردگاه ورزش جه��ان به تمام دنيا 
نشان دهند. با المپيکي شدن عسکري حالا هرندي، سرمربي 
تيم ملي با تمام هوش و حواس سرگرم انتخاب ديگر المپيکي 

ايران از بين گنج زاده و پورشيب خواهد شد.

انتخاب فدراسیون فوتبال بودم نه آقازاده ها!
برش هايي از اولين نشست خبري دراگان اسکوچيچ سرمربي جديد تيم ملي فوتبال

 حسرت جریمه های بازدارنده 
در فوتبال ایران!

اجرای تمام و کمال قانون عامل مهمی برای جلوگيری و پيش��گيری از 
بروز تخلفات است؛ اين همان اصل مهمی است که فوتبال اروپا را به اوج 
رسانده، اما ناديده گرفتن آن، فوتبال کشورمان را به ورطه نابودی کشانده 
است. محروميت س��نگينی که يوفا برای منچسترسيتی در نظر گرفته، 
خبری بود که ديروز دنيای فوتبال را تحت تأثير قرار داد. محروميتی که 
اگرچه سختگيرانه و سنگين به نظر می رسد، اما در حقيقت اعمال چنين 

جريمه هايی درس عبرتی برای ديگران می شود. 
خلأ چنين برخوردهای قاطعی سال هاس��ت که در فوتب��ال ايران حس 
می شود. جمله معروف »فوقش يک جريمه است« را هنوز به خاطر داريم. 
مربی  که اين جمله را مقابل دوربين به زبان آورد، نه تنها جريمه نشد، بلکه در 
گام های بعدی به راهش ادامه داد و مسئوليت های مهم تری نيز به او سپرده 
شد. بی تفاوتی به قانون گريزی ها و اش��تباهات و سهل انگاری های مکرر 
مديريتی به امری مرسوم در فوتبال ما تبديل شده تا جايی که اگر برخوردی 
هم در حد محروميت چند جلسه ای و جريمه ای چند ميليونی برای يکی از 
خاطيان فوتبالی در نظر گرفته شود برخلاف تمام دنيا در کشور ما باشگاه ها، 
مربيان و فوتباليست ها عليه آرا قاطع و بازدارنده موضع گيری می کنند و برای 
نقض رأی صادره نيز دست به هر کاری می زنند. نتيجه چنين برخوردهايی را 
بايد در رفتارهای غيرورزشی بسياری از فوتباليست های وطنی جست وجو 
کرد، فوتباليست های پرادعايی که آرای کميته انضباطی و کميته اخلاق 

عليه آنها به سادگی وتو می شود!
شاکيان پرتعداد، پرونده های مفتوح زياد در نهادهای بين المللی و جريمه ها 
و محروميت های سنگينی که دامن فوتبالمان را گرفته نيز حاصل همين 
سوءمديريت ها و سرسری گرفتن قانون است. اخيراً تيم فولاد خوزستان 
با حکم کميته تعيين وضعيت فدراسيون فوتبال به خاطر بدهی های زياد 
از دو پنجره نقل و انتقالات محروم ش��ده، اما از آنجا که اين رأی از سوی 
فدراسيون خودمان صادر شده است، تضمينی برای اجرای آن وجود ندارد. 
در حالی که اگر اين رأی از سوی فيفا يا دادگاه عالی ورزش )CAS( صادر 
می شد، مطمئن بوديم که مو لای درزش نخواهد رفت. تجربه نشان داده 
که به هيچ کدام از جريمه ها و محروميت های داخلی نمی توان اطمينان 
کرد، چراکه هميشه ممکن اس��ت اصل ماجرا هم در کميته استيناف رد 
شود، چه برس��د به جريمه و محروميت. حال اين موضوع را با تصميمات 
فيفا و  ای اف سی مقايسه کنيد؛ بزرگ ترين باشگاه های فوتبالمان، يعنی 
استقلال و پرسپوليس به خوبی طعم جريمه های سنگين را چشيده اند. 
آبی ها به خاطر عدم ارسال به موقع ليست به کنفدراسيون آسيا به سادگی 
آب خوردن از ليگ قهرمانان کنار گذاشته شدند و سرخپوشان نيز به دليل 
پرونده انتقال مهدی طارمی دو فصل از نقل و انتقالات محروم بودند. ضمن 
اينکه در سال های گذشته جريمه های هنگفت و کمرشکن زيادی به خاطر 
شکايت های بازيکنان خارجی بی کيفيت از جيب مردم پرداخت شده و 

اکنون نيز چند پرونده مفتوح خطرناک ديگر در فيفا داريم.  
نکته مش��ترک تمامی اين موارد بی تفاوتی فدراس��يون فوتبال، کميته 
انضباطی و وزارت ورزش به اينگونه محروميت ها و جرائم بوده است. با اينکه 
نهادهای بين المللی نسبت به کوچک ترين قانون گريزی ها حتی از سوی 
باشگاه های درجه يک جهان حساسيت به خرج می دهند و کميته تحقيق و 
تفحص تشکيل می دهند، اما در فوتبال و حتی ورزش ما هيچ مقام مسئولی 
در برابر چنين اتفاقاتی خم به ابرو نم��ی آورد! هيچ برخوردی با مديران و 
اعضای هيئت مديره های باشگاه های متخلف صورت نمی گيرد. بازيکنان 
خاطی به کارشان ادامه می دهند و دلالان هم با خيال راحت به درآمدزايی 
مش��غولند. اينگونه اس��ت که نه تنها از حجم پرونده های شکايت عليه 
تيم های کشورمان کم نمی شود، بلکه تعدادشان نيز افزايش می يِابد. در اين 
آشفته بازار مديريتی و بی تفاوتی های مهلک همچنان بايد به برخوردهای 
عبرت آموز با تيم هايی چون من سيتی با حسرت بنگريم و آرزو کنيم که در 

فوتبال ايران نيز چنين حکم های قاطعی برای قانون گريزان صادر شود.  

يوفا، آبی های منچستر را نقره داغ کرد
 محرومیت 2 ساله سیتیزن ها 

از لیگ قهرمانان اروپا
يوفا جمعه شب با انتشار خبری کوتاه، باشگاه منچسترسيتی و هواداران 
فوتبال را شوکه کرد. خبر، صدور حکمی غيرمنتظره از سوی يوفا بود، 
مبنی بر محروميت دو ساله سيتی از ليگ قهرمانان و جريمه 30 ميليون 
يورويی اين باشگاه به دليل عدم ش��فافيت در منابع مالی و تزريق پول 

خارج از قراردادهای اسپانسری!
   ادعايی که واقعی بود

دو سال بعد از آنکه نشريه آلمانی اشپيگل با گرفتن اطلاعاتی محرمانه از روی 
پينتو، هکر 31 ساله ادعاهايی مبنی بر تخلفات سيتيزن ها را مطرح کرد و 
مدعی شد قراردادهای اسپانسری سيتی اغراق آميز بوده و شواهدی وجود 
دارد که از منابع جدا از اسپانسرها به اين باشگاه پول تزريق می شود. يوفا طی 
انتشار بيانيه ای مدعی شد با در نظر گرفتن شواهد و مدارک دريافتيم که 
باشگاه منچسترسيتی مرتکب نقض جدی آيين نامه صدور مجوز و پخش 
مالی يوفا شده و در جريان تحقيقات اين پرونده نيز همکاری نکرده است. اما 
از آنجايی که سيتی حق اعتراض به دادگاه تجديدنظر را دارد، اسنادی که 
عليه سيتی وجود دارد تا قبل از رأی نهايی دادگاه CAS منتشر نمی شود، به 
همين دليل يوفا از ارائه توضيحات بيشتر خودداری می کند. با وجود اين حکم 

يوفا نشان داد که ادعاهای دو سال پيش نشريه آلمانی بيراه نبوده است!
  پايان ناکام يک آرزو!

خبر محروميت منچسترسيتی درست در روزهايی اعلام شد که سيتيزن ها 
در پی اختلافات به وجود آمده بين مسی و سران بارسا، رؤيای جذب اين 
ستاره آرژانتينی را که از سال 2008 پيگير جذب آن بودند، محقق شده 
می ديدند. حالا اما تصورش هم غيرممکن اس��ت که مسی به حضور در 
تيمی رضايت دهد که شانس حضور در معتبرترين تورنمنت فوتبالی اروپا 
را از دست می دهد. مسئله مهمی که بدون ترديد می تواند به جدايی ديگر 
ستاره های اين تيم نيز بينجامد. اين حکم همچنين می تواند آينده پپ در 
سيتی را هم تحت تأثير قرار دهد. در واقع بعد از نااميدی از قهرمانی در اين 
فصل از رقابت های ليگ برتر بود که شايعه جدايی پپ از جمع سيتيزن ها 
به طور جدی مطرح شد و س��رمربی اين تيم نيز طی اظهارنظری جالب 
توجه مدعی ش��د در صورت حذف مقابل رئال مادريد در ليگ قهرمانان، 
سران سيتی حکم اخراج او را صادر خواهند کرد. اتفاقی که حالا دارد رنگ 
واقعيت به خود می گيرد، اما با اين تفاوت که خبر محروميت سيتی می تواند 
دست پيشی باشد برای جدايی خودخواسته پپ، خصوصاً که خبرهايی در 
خصوص تمايل باشگاه هايی چون بايرن مونيخ، يوونتوس و پاری سن ژرمن 
برای جذب اين مربی به گوش می رسد. مهم ترين خبر اما می تواند مربوط 
به نشريه کالچومرکات باشد که مدعی شده حالا سدهای انتقال پپ به 
بيانکونری که تابستان سال قبل و پيش از آغاز کار با ساری نيز تا لحظه آخر 

منتظر گوارديولا و البته صدور اين حکم بود، شکسته شده است.
   محروميتی مستمر

محروميت سيتيزن ها بدون ترديد در صورت تأييد نهايی تنها به عدم حضور 
آنها در دو فصل از رقابت های ليگ قهرمانان اروپا ختم نمی شود و ممکن 
است مجازات سيتی تنها مختص به اروپا نباشد و شرايط آنها در ليگ برتر 
نيز تحت تأثير قرار گيرد، چراکه نقض قوانين يوفا به منزله نقض قوانين 
داخلی نيز به شمار می آيد و ليگ برتر بايد اطلاعاتی حقيقی را در اختيار 
اتحاديه فوتبال اين کشور قرار دهد و اين اطلاعات با مدارک ارائه شده به 
يوفا نيز تطابق داشته باشد که طبق تصميم يوفا مبنی بر محروميت سيتی 
بابت تخلف در رعايت قانون فيرپلی اقتصادی، حالا اين باشگاه با خطر کسر 
امتياز در ليگ برتر نيز مواجه است و نشريه اينديپندنت مدعی شده احتمال 
کسر امتياز از سيتيزن ها در ليگ برتر بسيار محتمل است. البته با توجه به 
تغييرات اخير در قوانين ممکن است حتی حکمی مبنی بر احتمال سقوط 

سيتی به دسته اول نيز برای اين تيم صادر شود.
CAS چشم اميد سيتی به   

منچستر سيتی اما با انتشار بيانيه ای در واکنش به حکم يوفا مدعی شده 
از اين تصميم نااميد گشته، اما متعجب نشده، چراکه دسامبر سال 2018، 
رئيس بازپرس يوفا قبل از هرگونه تحقيقات و حتی پيش از شروع تحقيقات، 
به طور علنی از نتيجه و مجازات احتمالی در مورد منچسترسيتی صحبت 
کرده بود. به همين دليل نقض مداوم از سوی يوفا، ترديد چندانی در مورد 
رخ دادن چنين نتيجه ای وجود نداشت و به همين منظور هم سران باشگاه 
منچسترسيتی رسماً از کميته انضباطی يوفا شکايت کردند و حالا طرفين 
بايد منتظر حکم دادگاه CAS باشند. در اصل پرونده ای که توسط يوفا تحت 
پيگرد قانونی قرار گرفته و داوری شده حالا بايد در دادگاه تجديدنظر نيز به 

رأی گذاشته شود و دادگاه داوری ورزش رأی نهايی آن را صادر کند.

قهرمانی بانوی تیرانداز در مسابقات دانمارک
دوره اول مس��ابقات آزاد تيراندازی دانمارک در حالی در رشته تفنگ 
بادی بانوان پيگيری شد که دو نماينده کش��ورمان فاطمه کرم زاده و 
آرمينا صادقيان با راهيابی به فينال  توانستند به ترتيب مدال طلا و نقره 
را به نام خود ثبت کنند. در اين رشته نماينده سنگاپور در جايگاه سوم 
ايستاد. پيش از اين هم گلنوش سبقت اللهی و هانيه رستميان در تپانچه 

بادی به ترتيب مدال های نقره و برنز را از آن خود کرده بودند. 

دیدارهای حساس در لیگ برتر والیبال
هفدهمين هفته ليگ برتر واليبال امروز با انجام ش��ش بازی پيگيری 
می شود. در اين هفته از رقابت ها که چند بازی حساس انجام می شود، 
ش��هرداری ورامين در خانه ميزبان کاله مازندران اس��ت. ضمن اينکه 
سپاهان هم ديدار سختی مقابل سايپا دارد. در ساير بازی ها؛ شهداب 
يزد پذيرای خاتم اردکان است، شهرداری اروميه به مصاف راهياب ملل 
می رود، شهرداری گنبد مقابل شهروند اراک صف آرايی می کند و پيام 

خراسان نيز رودرروی فولاد سيرجان قرار می گيرد. 

بدقولی در قبال المپیکی ها زشت است
سيدميرهاشم حسينی، ملی پوش المپيکی تکواندو گفت: »مسئولان 
قبل از کس��ب س��هميه اعلام کردند به نفرات المپيکی برای يک سال 
ماهيانه مبلغ 5 ميليون تومان حقوق می دهند. همچنين بابت کس��ب 
سهميه پاداش جداگانه پرداخت می کنند، اما از جمع مبلغ ۶0 ميليون 
تومان حقوق، ۶ ميليون تومان بابت ماليات کم کردند. اين کار واقعاً زشت 

و خنده دار است که پاداش و حقوق را يکی کنند!«
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